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Abstract (en)
Route planning computers of transport contractors are connected to a guidance and information system to obtain individual route guidance. The
guidance and information control centre also has a transport route computer and a data transmission device which can be connected to the route
planning computers. Each route-planning computer is also provided with a data transmission device and a connection device for loading bay walls.
The delivery vehicles are equipped with a guidance and information device. In the transport route computer, the data (digitised description of the
road network and current traffic data) are specially processed for truck traffic and transmitted to the route planning computers if required, where they
are combined with the route planning data. From this, optimum routes are calculated for each delivery vehicle with name, address, coordinates and
the sequence of customers to be delivered to and transmitted to the departing delivery vehicles, with the relevant guidance vector chains via the
loading bay walls; the guidance on routes to the customers is displayed in the vehicles. <IMAGE>

Abstract (de)
Tourenplanrechner von Fuhrunternehmer werden mit einem Leit- und Informationssystem zur individuellen Zielführung verbunden. Dazu
weist die Leit- und Informationszentrale zusätzlich einen Transportroutenrechner und eine Datenübertragungseinrichtung auf, die mit den
Tourenrechnern verbindbar ist. Jeder Tourenrechner ist zusätzlich mit einer Datenübertragungseinrichtung und einer Anschlußeinrichtung für
Ladehofbaken versehen. Die Lieferfahrzeuge sind mit einer Leit-und Informationseinrichtung ausgerüstet. Im Transportroutenrechner werden die
Daten (digitalisierte Straßennetzbeschreibung und aktuelle Verkehrsdaten) speziell für den LKW-Verkehr aufbereitet und bedarfsweise an die
Tourenrechner übertragen, wo sie mit den Tourenplandaten verknüpft werden. Daraus werden optimale Fahrrouten mit Name, Adresse, Koordinaten
und der Reihenfolge der zu beliefernden Kunden für jedes Lieferfahrzeug berechnet und mit zugehörigen Leitvektorketten über die Ladehofbaken an
die ausfahrenden Lieferfahrzeuge übertragen, wo die Zielführung zum Kunden angezeigt wird.
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